
coNsrlrul JUDETEAN BUZAU

PROCES VERBAL
incheiat in gedinta extraordinari a

Consiliului Judetean Buziu
din data de 13 iunie 2O13

Lucr5rile gedintei sunt conduse de domnul Marian
Cristinel Bigiu - Pregedinte al Consiliului Judelean BuzEu.

La gedintb participS: - Romanescu Cristian gi Neagu Petre -
Emanoil -vicepregedinti ai Consiliului Judetean BuzEu gi consilierii
judeteni: Alexandrescu Gabriel - Adrian, Baciu Gabriel - paul,
Bodea Gheorghe, BEdulescu Dorin - Valeriu, Ghinioiu Constantin,
Ghiveciu Adrian - Iulian, David gtefan, DrSgoi Emilian,
Dumitragcu Eduard - C5lin, DobricE Dumitru, MAntoiu Ion,
Muzgoci Doru, Nedelcu Grigore, PSle D5nut, Popescu D. Ion, Petre
Adrian - Robert, Pitigoi Robert - Ionut, Panait Eliza - Mariana,
Stoian Florina, Joni Viorel - Ldry, Tudor Mariana - Carmen,
Tircavu Marius, Vlad George - Aurelian, Vlase Gheorghe, Carpen
Claudiu, St5nciuc Aurel. Mocanu Viorel.

Au absentat motivat: Diaconit6 Cornel, Florescu Raul - Ioan
giT5nase Valentin.

La lucr5rile gedintei mai participd domnul Gavril6 Laurenliu -
Secretarul Judetului Buzdu, doamna Oprea Mirela - director
executiv Diredia Juridic6 9i Administratie Public6 LocalS 9i
doamna Liliana Nicolescu - gef Serviciu la Direclia de Dezvoltare
Regionald.

De asemenea, la lucr5rile gedintei sunt prezenti
reprezentanti ai presei, radiourilor 9i posturilor locale de
televiziune.



Domnii consilieri au fost convocati Ia gedinla extraordinard in
baza Dispozitiei Pregedintelui Consiliului Judetean BuzEu
nr. t23/t7.06.2013.

Lucrdrile gedintei sunt deschise de domnul Marian Cristinel
Bigiu - Pregedintele Consiliului Judetean care a spus:

- Hristos s-a inEltat
in temeiul prevederilor .legale, Pregedintele Consiliului

Judetean Buz5u a convocat prin Dispozitia nr. I23/2Ot3, Consiliul
Judetean Buzdu ast5zi, 13 iunie a.c., in gedinti extraordinarS,
motivat de urgenta aprob6rii promov5rii unor cereri de finantare
pentru proiecte cu fonduri europene sau actiuni de interes
judetean.

La gedint5 sunt prezenti 29 de consilierijudeteni.
Lipsesc 3 consilieri judeteni.
$edinta este legal constituitb gi igi poate desfSgura lucr5rile.

V5 informez gi vE cer aprobarea completdrii ordinii de zi
comunicate gi cu proiectul de hot5rdre privind aprobarea
particip5rii Consiliului Judetean Buziu in calitate de coorganizator
al Etapei a V-a Campionatului Mondial de Enduro competitie care
se va desf5gura in perioada 14 - 16 iunie 2013.

Sunteti de acord ?

Propunerea de completare a ordinii de zi cu proiectul de
hotbrSre privind aprobarea participdrii Consiliului Judetean Buziu
in calitate de coorganizator al Etapei a V-a Campionatului Mondial
de Enduro competitie care se va desf5gura in perioada 14 - 16
iunie 2013, a fost aprobat6 cu 26 voturi ,,pentru" din cei 29 de
consilieri prezenti la gedint5 gi Pregedintele Consiliului Judetean
Buzbu gi 4 voturi ,,Tmpotriv5" (M6ntoiu Ion, Joni Viorel - Lary,
Tircavu Marius, Dumitragcu Eduard - CSlin).

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Ca urmare, vi propun
urm5toarea ordine de zi :

Domnul Dumitragcu Eduard Cilin: - Domnule
Pregedinte, dac5 imi permiteti ag vrea sE vE solicit in numele
consilierilor judeteni PP - DD gi cred eu gi a consilierilor PDL gi a



celorlalgi de aici care inteleg gravitatea a ceea ce urmeazi sd se
intdmple legat de punctul 1 gi punctul 3 de pe ordinea de zi.

Punctul 3 fiind deja foarte tardiv iar punctul 1 urmeazd sE vE
prezint acum c6teva materiale iar dup5 gedinti o sE le d6m gi
domnilor consi l ier i .

Sustinem un astfel de proiect, sustinem implicarea
Consil iului judelean in Campionatului Mondial de Enduro, dar din
p5cate acesta incepe mdine gi nu inteleg cum poate deveni
Consiliul Judetean un organizator al acestui eveniment cu mai
putin de 24 de ore inaintea inceperii concursului.

Domnul Marian Cristinel Bigiu: Eu propun sE
supunem la vot ordinea de zi gi dup5 aceea sE le discutEm
punctual.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Eu ag fi vrut sb nu
se supunt la vot ordinea de zi, sE retrageti proiectul de la punctul
1, dat fiind gravitatea anumitor lucruri care urmeazd sd vi le
prezint.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Haideli sd nu folosim
cuvinte mari ,,gravitate", exprimati-vd punctul de vedere gi dupE
aceea vom discuta dac5 este cazul sau nu.

Domnul Dumitragcu Eduard - CSlin: - DacE am inteles eu
bine este vorba despre o asociatie gi 4 societdti comerciale care
urmeazd sE devin5 partenere in acest proiect de la punctul 1,
alSturi de Consiliul Judetean gi av6nd Consiliul Judetean Buz5u ca
lider de proiect. Partenerul Centrul de Studii Europene din Galati
care se regisegte in documentatia pus5 la dispozitia noastrE de
dumneavoastr5, unde directorul general este acgionar ti in
aceast5 societate gi in societatea Social Credit gi care este
implicat in dosarul, cum au numit presa din Galati, ,,Jeapb de
miliarde dat5 AJOFM Galati". Un dosar in care a fost implicatb
intreaga conducere a AJOFM Galati, acuzatie adusd de procurorii
DNA gi PNA, pentru cE dosarul este foarte vechi, acuzatii de fals
in inscrisuri, fals in declaratii iar calitatea in care le-a comis este
cea de reprezentant al societEtii, unde administrator era chiar
doamna Ramona Otelea.



Acum sigur noi ne bucur5m sE avem bani europeni in judet,
vedem cE exist5 gi o deschidere a conducerii Consiliului Judetean
pentru astfel de proiecte, dar cred cE partenerii ar trebui alegi un
pic mai bine.

Prin urmare noi nu avem nimic cu acest proiect dar cerem
retragerea lui de pe ordinea de zi.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Haideli sd intelegem
un lucru, nu este vorba de bani. Acest proiect a stat pe site trei
zile timp in care s-au inscris cei de care spuneti dumneavoastrS.

Domnul Dumitragcu Eduard - C5lin: - La un proiect de
aproape 3 miliarde de euro, proiectul sd stea pe sit, anuntul de
intentie 3 zile mi se pare foarte dubios.

Domnul Marian Cristinel Bigiu: Haideti sE nu
incerc5m sE facem declaratii politice, este vorba de 1000 de
persoane care vor fi calificate in acest ...

Domnul Dumitragcu Eduard Cilin: - Domnule
Pregedinte, este foarte bun proiectul gi mi-ag dori si introduceti in
forla de munc5 10000 de oameni, dar eu nu despre asta
vorbeam.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Haideti sE nu tncercEm
sE vorbim de anumite frustr5ri in gedinta de Consiliu.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Despre ce frustr5ri
vorbim? Sunt oameni cercetati de DNA.

Domnul Marian Cristinel Bigiu: - DacE existS o
problemd sunt convins cd acest proiect nu va fi aprobat. Este
vorba de bani publici, totul este monitorizat. Dacb dorili, eu nu
md pricep foarte bine, dar sunt persoane prezente la gedintd
care vd pot explica mai bine. Cu totii cunoagtem persoane care
sunt cercetate dar care nu sunt considerate vinovate. Repet nu
este vorba de o sum5 de la Consiliu Judetean 9i administrat5
aiurea gi fErE o anumit6 monitorizare.
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Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Eu am vrut doar sd
vE aduc la cunogtint6, dacE dumneavoastrE doriti sE se voteze in
continuare, foarte bine, dar se va vota in cunogtint5 de cauz6.

De asemenea, celelalte societSli sunt SRL - uri de
apartament cu sediul la etajul 9.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Sunt foarte multe
firme care se ocup5 de astfel de proiecte gi care nu au nevoie de
birouri foarte mari.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Proiectul este
foafte bun.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - DacE proiectul este
foarte bun atunci care este problema?

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Problema este la
partenerii proiectului, partenerii pe care i-ati ales.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Nu noi i-am ales, sunt
firme care s-au inscris. Asta trebuie sE infelegeti dumneavoastrS.

Doamna Nicolae Liliana vE poate da mai multe lSmuriri.

Doamna Nicolae Liliana. - BunE ziua. Sunt Nicolae Liliana,
managerul acestui proiect gi ag putea si vi dau detalii despre
felul cum a fost realizatd aceast5 selec{ie.

Lansarea oficialS a programului s-a f5cut s6mb5t5, imediat
am pregEtit materialele, miercuri a fost data limit5 pentru
publicarea anuntului de selectie pentru parteneri.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cdlin: * tn ce dat5 s-a
fScut anuntul?

Doamna Nicolae Liliana: - Luni a fost f5cut anuntul.

Domnul Dumitragcu Eduard Cilin: 9i selectia
partenerilor c6nd s-a fScut?



Doamna Nicolae Liliana: - A durat trei zile din p5cate
pentru cE luni 17.06.2013 este data limit5 pentru a promova
acest proiect.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Nu este data
limitE, luniincep depunerile de proiecte

Doamna Nicolae Lilianal - Dd, dar avem informalii cE la
data deschiderii a actionweb - sistemul in care se aplicE
proiectul, sunt cel pulin 200 de proiecte care vor aplica in prima
zi Si actionweb se blocheaz5 dup6 primele 200 de apeluri gi se
merge pe principiul primul venit primul servit.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - D6t, dar uitali ce
parteneri s-au ales datorit5 acestei grabe.

Doamna Nicolae Liliana: - Nu neapErat, am analizat gi noi,
am v5zut gi noi o informalie de genul cum ati prezentat
dumneavoastr5 gi din pdcate nu exist5 o hot5r6re judec5toreasci
?n acest sens, ei au f6cut un recurs la aceast6 a{iune, acuzalia
este din 2003.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - De ce ali spus cE
din pdcate nu exist5 o hotir6re judec5toreasc5?

Doamna Nicolae Liliana: - Este doar o acuzatie.

Domnul Marian - Cristinel
haideti sd vorbim despre proiect, nu
vor fi persoane care urm6resc
european.

DacE ?ncercSm si facem altceva in aceast5 gedin!6 este un
punct al dumneavoastr5 de vedere, dar cred cE discut5m deja
prea mult.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - E un proiect de 3
milioane de euro, nu gtiu dacd discut6m prea mult.

Bigiu:-Amorug5minte,
facem noi anchete aici. Sigur
desfSgurarea unui proiect



Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Nu noi il aprobdm
domnule Dumitragcu, imi pare r6u cd nu ati inteles lucrul acesta.
Noi aprob5m participarea de depunere a acestei documentatii.
Cei care aprobd acest proiect sunt cu totul altii.

Domnul Dumitragcu Eduard - CSlin: - Nu despre asta
vorbim, nu despre utilitatea proiectului.

Doamna Nicolae Liliana:. - Mai doream sE vd spun cE de
la data de c6nd au fost acuzati gi p6n5 in prezent acest partener,
Centrul de Studii Europene are 30 de proiecte aprobate gi
finalizate prin POSDRU, deci el a trecut de criteriile de selectie gi
evaluare chiar ale programului. Nu gtiu de ce i-am respinge noi,
au fost acceptati pe derularea unor proiecte similare.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - HaidetisE continuEm.
Ca urmare, vi supun aprob5rii urmttoarea ordine de zi, a

gedintei de ast5zi:

PROIECTE DE HOTARARE privind:

1. Aprobarea promov5rii proiectului ,,Program de interventii
integrate pentru gomeri - certitudinea unui viitor durabil" in
cadrul Programului Operational Sectorial,,Dezvoltarea Resurselor
Umane", Axa prioritard 5 - Promovarea m5surilor active de
ocupare, Domeniul de interventie 5.1 - Dezvoltarea gi
implementarea misurilor active de ocupare;

2. M5suri de implementare a proiectului ,,Reconstructie
ecologic5 forestierd pe terenuri degradate in perimetru de
ameliorare GherEseni, comuna Gherdseni, judetul Buziu,

3, Aprobarea participdrii Consiliului Judetean Buziu in
calitate de coorganizator al Etapei a V-a Campionatului Mondial
de Enduro.



Supus5 Ia vot, ordinea dezi, a fost aprobat6 cu 26 de voturi
,,pentru" de cei 29 de consilieri judeteni prezenti la gedintd gi
Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u gi 4 voturi ,,impotrivd" -
(M5ntoiu Ion, Joni Viorel - Lary, Tircavu Marius, Dumitragcu
Eduard - CSlin)

*

1. Supun votului proiectul de hot5rdre privind aprobarea
promovirii proiectului ,,Program de interventii integrate pentru
gomeri - certitudinea unui viitor durabil" in cadrul Programului
Operational Sectorial,,Dezvoltarea Resurselor Umane", Axa
prioritar6 5 - Promovarea mdsurilor active de ocupare, Domeniul
de interventie 5.1 - Dezvoltarea gi implementarea m5surilor
active de ocupare.

Nu au mai fost alte observatii. Proiectul de hot5rdre, supus
la vot a fost aprobat cu 18 voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u gi 11
voturi ,,impotriv6" - (M5ntoiu lon, Joni Viorel - Lary, Tircavu
Marius, Dumitragcu Eduard - Cdlin, Nedelcu Grigore, Carpen
Claudiu, Stinciuc Aurel, Mocanu Viorel, Vlad George - Aurelian,
Panait Eliza - Mariana).

Doamna Tudor Marian - Carmen nu a pafticipat la vot.

2. Sunt observatii la proiectul de hot5rdre privind mEsuri de
implementare a proiectului ,,ReconstrucJie ecologicd forestier5 pe
terenuri degradate in perimetru de ameliorare Gherdseni, comuna
Gherdseni, judetul Buziu".

Nu au fost observalii. Proiectul de hotdrdre, supus la vot a
fost aprobat cu 30 de voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri
judeteni prezenti 9i Pregedintele Consiliului Judetean Buz5u.

*



3. Sunt observatii la proiectul de hotdrdre privind aprobarea
participdrii Consiliului Judetean Buz5u in calitate de coorganizator
al Etapei a V-a Campionatului Mondial de Enduro.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Aici am mai putea
primi c6teva clarificSri.

Cum s-a ajuns in situalia in care cu o zi inaintea inceperii
evenimentului Consiliul Judetean sE fie coorganizator?

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Daci vE uitali pe afige
veti vedea cE at6t Consiliul Judetean c6t gi Primdria judetului
Buzdu gi alte firme din judet sunt considerate coorganizatori la
acest eveniment. Nu se intdmpl6 in multe judete, sau de mai
multe oriin tard un astfel de eveniment....

Domnul Dumitragcu Eduard - CSlin: - Domnule
Pregedinte v-am intrebat ceva gi dumneavoastr5 Tmi r6spundeti
altceva.

Domnul Marian - Cristinel Btgiu. - Domnule Dumitragcu
dati-mi voie si vE r5spund. Haideti sE ne comport5m civilizat sd
nu vorbim unii peste altii, in momentul in care aveti un punct de
vedere, dac5 aveti o completare spuneti gi dup5 aceea vE
r6spund. DacE nu atuncivE rog frumos agteptati sb vE rispund.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Mi-ag dori s5-mi
r6spundeti la intrebdrile pe care vi le pun.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Din c6te intelesesem
declaratiile dumneavoastr5 erau cu totul altele, chiar erati
bucuros cE se organizeazd un astfel de eveniment.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Eu mb bucur,
numai cE dac6 era a5a de important trebuia pregitit mai din timp
gi nu cu 24 de ore inainte.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - DacE vreti sE vE
r6spund la intreb5ri haideli s5 ne respectdm. in acest weekend in
judetul Buz5u este Si un Campionat de tenis de mas5 gi acest
Campionat mondial de enduro care este la a doua etap5.



V-am spus cE deja suntem parteneri, eu personal am crezut
cE este o sum6 aprobat5 pentru aga ceva, dar suma este totugi
un pic mai mare gi era normal sE treac5 prin votul Consiliului
judetean.

Domnul Dumitragcu Eduard - CSlin: - Eu am intrebat de
ce cu 24 de ore inainte, nu am spus c5 este reu ce faceti.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - S-a f5cut o cerere...

Domnul Dumitragcu Eduard - CSlin: - Tot pentru o mai
mare transparenti trebuia sE primim documentele mai devreme.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Domnule Dumitragcu
haideti sE nu transformdm gedintele de consiliu in circ. Eu v-am
explicat foafte clar, mai aveti nevoie de alte explicatii?

Supun votului proiectul de hot5r6re.

Nu au mai fost alte observatii. Proiectul de hot6rdre, supus
la vot a fost aprobat cu 19 voturi ,,pentru" de cei 29 de consilieri
judeteni prezenti gi Pregedintele Consiliului Judetean Buzbu gi 11
voturi ,,impotriv5" - (M5ntoiu Ion, Joni Viorel - Lary, Tircavu
Marius, Dumitragcu Eduard - CElin, Nedelcu Grigore, Carpen
Claudiu, St5nciuc Aurel, Mocanu Viorel, Vlad George - Aurelian,
Panait El iza - Mariana).

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Ceea ce imi pare r5u,
gi mE refer la noua aliant6 care s-a format pe dreapta, este ci
votati impotriva unor proiecte care sunt de interes judelean.
G6nditi-v5 c5 votati impotriva buzoienilor, votati impotriva a mai
multor proiecte care tin de judetul Buzdu. A fost o campanie unde
fiecare ne-am prezentat anumite oferte aleg5torilor gi trebuie sE
ne gdndim de ce am ajuns in Consiliu. in ultima vreme ali inceput
si votati impotrivS, este optiunea dumneavoastrd.

Domnul Dumitragcu Eduard - Cilin: - Este vorba de lips5
de transparen!5. Haideti sd avem un dialog, dac6 vreli un

l 0



monolog iegim cu toti gi vE lSs5m sE vorbiti. Noi votSm impotriva
ideii pe care dumneavoastrS incercati s-o inoculati gi a lipsei de
transparent5 a unor proiecte foarte stufoase pe care ni le dati cu
24 de ore Tnainte gi cdnd noi vE adres5m intrebbri ne spuneti cE
vot6m impotriva buzoienilor.

Democratia in ultimii dou5 zeci gi ceva de ani presupune
libertatea persoanei de a vota pro sau contra, nu indeamn5 ct
vot5m impotriva buzoienilor . aga cum dumneavoastr5 fals
incercati sE inoculati aceast6 idee. Repet proiectul este foarte bun
9i la punctul 1 gi la punctul 3 dar maniera gi abordarea pe care ati
avut-o, aici avem o problemE.

Domnul Marian - Cristinel Bigiu: - Domnule Dumitragcu,
amdndoi gtim ce preg6tigi acest discurs de ieri. Ar fi fost normal
sE veniti si lSmurim aceste aspecte. Haideti sE lSs5m aceste
declaratii politice.

VE mulgumesc.
Daci nu mai sunt alte interventii declar inchise lucr6rile

gedintei noastre de astdzi gi vE multumesc pentru participare.

Lucrdrile gedintei au luat sf6rgit.

MARIAN

SEGRETARUL JUDETULUT BUZAU,

MIHAI . LAURENTIU GAVRI1A

Steno-tehnored
Steliana 9u15
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